
 

 

Årsmøte Stadsbygd menighet 04.02.18 

 

Solfrid H.L. Langmo leste opp årsmelding fra Kirkeutvalget  

Nytt Kirkeutvalg består av Inger Langen og Linn Kristin Hassel. I tillegg stiller Turid Finserås. Det 

bør jobbes med å finne en representant til.  

 

Randi Solli Denstad leste opp årsmelding fra Stadsbygd blomsterfond 

Det gamle blomsterfondet trekker seg, og nytt blomsterfond er allerede på plass, og består av 

Tove Hermstad, Frode Askjem og Audhild Brødreskift. 

Randi Solli Denstad orienterte om konsekvensene for kirken av sammenslåingen av Rissa og 

Leksvik kommuner, samt om aktuelle saker som angår Stadsbygd kirke. 

 Vedtatt Minnesund ved Stadsbygd Kirke. Det skal være fint, tilgjengelig og ikke ta glansen 

fra Kirka. Budsjettet er på ca 500 000.. Arbeidet starter allerede i år.  

 Budsjett. Det er slått sammen økonomi fra Rissa og Leksvik, og økonomien går per i dag 

ikke i hop.  

 Stadsbygd kirke er tildelt en del av en testamental gave. Størrelsen på beløpet som tilfaller 

kirken er fremdeles ukjent. 

 Av de felles utvalgene for hele kommunen, mangler det folk fra Stadsbygd i 

gudstjenesteutvalget.  

 

Det kom inn noen innspill fra menigheten i forbindelse med møtet:  

 En ønsker å se på muligheten for å få planering utenfor kirka i forbindelse med 

handicapinngang inn på samme prosjekt som minnelund.  

 Tillegg til allerede nevnte prosjekter i kirken: Prekestolen, og særlig trappa begynner å 

være slitt. Malingen flasser av, samt at det finnes en del sprekker. 

 Det ble ytret ønske om at det kommer en årsmelding/fyldigere orientering fra Rissa 

kirkelige råd om deres aktivitet og økonomi. 

 Hvis kirkestatistikken for den enkelte kirke skal inn i årsmeldingen fra kirkeutvalget, må 

denne sendes til kirkeutvalgets leder slik at den kan flettes inn.  
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